

PINDAAN KEPADA TARIKH TUTUP TENDER

**CADANGAN MEMBINA DAN MENYIAPKAN IBU PEJABAT POLIS DAERAH (IPD) NABAWAN DAN PERUMAHAN DI ATAS SEBAHAGIAN LOT PT20-23151328 DI MUKIM NABAWAN, SABAH
- FASA 1: KERJA TANAH SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN**

TEMPAT, TARIKH DAN WAKTU TENDER TUTUP

Setiausaha Tender,
Unit E-3-3, Block E, CBD Perdana 3,
Jalan Perdana, Cyber 12,
63000 Cyberjaya, Selangor Darul Ehsan.

**Pada 10/09/2025 (Rabu)
Jam 12:00 tengahari**

Tiada perubahan pada maklumat-maklumat lain seperti di dalam notis tender asal.

Sebarang pertanyaan berkaitan tender di atas hendaklah di emelkan kepada Setiausaha Tender PBLT di e-mel berikut tender@pblt.com.my.



No. Syarikat: 200501022368 (704498-D)
(Sebuah Syarikat Milik Menteri Kewangan Diperbadankan)

KENYATAAN TAWARAN
CADANGAN MEMBINA DAN MENYIAPKAN IBU PEJABAT POLIS DAERAH (IPD) NABAWAN DAN PERUMAHAN DI ATAS SEBAHAGIAN LOT PT20-23151328
DI MUKIM NABAWAN, SABAH
- FASA 1: KERJA TANAH SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN

Tender adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Pusat Pendaftaran Kontraktor Kerja, Bekalan Dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:

TAJUK PROJEK	TARAF/ *JENIS SYARIKAT	SYARAT PENDAFTARAN, GRED, KATEGORI & PENGKHUSUSAN	TEMPAT, TARIKH DAN WAKTU DOKUMEN MULA DIJUAL	HARGA DOKUMEN DAN BAYARAN ATAS NAMA	TEMPAT, TARIKH DAN WAKTU TENDER TUTUP	TAKLIMAT TENDER DAN LAWATAN TAPAK
Cadangan Membina Dan Menyiapkan Ibu Pejabat Polis Daerah (IPD) Nabawan Dan Perumahan Di Atas Sebahagian Lot PT20-23151328 Di Mukim Nabawan, Sabah Fasa 1: Kerja Tanah Serta Kerja-Kerja Berkaitan	Bumiputera / T1 Hanya terbuka kepada Kontraktor beralamat Pendaftaran di Sabah sahaja.	Syarat-Syarat Kelayakan: a. Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam: Gred : G6 dan ke atas Kategori : CE Pengkhususan : CE21, CE36 DAN b. Mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dari Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) ATAU c. Mempunyai Sijil Pendaftaran dari PUKONSA: Sijil Pendaftaran- Bidang Kerja Kelas A – Kepala I – Sub Kepala 1 & Kepala IV – Sub Kepala 1 DAN d. Mempunyai Sijil Taraf Bumiputera (STB) dari Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) ATAU e. Mempunyai Sijil Pengiktirafan Perniagaan Anak Negeri Sabah dari Kerajaan Negeri Sabah	Dokumen boleh dimuat turun oleh Kontraktor yang layak di laman sesawang PBLT (www.pblt.com.my) pada : 6 Ogos 2025 hingga 12 Ogos 2025	RM 500.00 (Ringgit Lima Ratus Sahaja) PBLT SDN. BHD.	Bahagian Perkhidmatan Teknikal, Unit E-3-3, Block E, CBD Perdana 3, Jalan Perdana, Cyber 12, 63000 Cyberjaya, Selangor Darul Ehsan. Pada 2 September 2025 (Selasa) jam 12:00 tengahari.	Kontraktor yang memenuhi syarat-syarat kelayakan akan menerima surat pelawaan bagi menghadiri Taklimat Tender dan Lawatan Tapak.

1. Kontraktor-kontraktor yang berminat perlu mengisi Borang CPT01 dan memuat naik kesemua Sijil mengikut syarat pendaftaran tender di laman sesawang PBLT (www.pblt.com.my) selewat-lewatnya pada **21 Julai 2025**.
2. Kontraktor yang melepasi Syarat-Syarat Kelayakan akan menerima surat pelawaan bagi menghadiri Taklimat Tender dan Lawatan Tapak. Kontraktor adalah **WAJIB** menghadiri Taklimat Tender dan Lawatan Tapak pada tarikh dan waktu yang ditetapkan.
3. Kontraktor dikehendaki membawa semasa menghadiri Taklimat Tender sijil pendaftaran (**ASAL** dan satu (1) salinan) Perakuan Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang dikeluarkan oleh CIDB atau Sijil Pendaftaran dari PUKONSA – Bidang Kerja dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) dari Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) atau Sijil Pengiktirafan Perniagaan Anak Negeri Sabah dari Kerajaan Negeri Sabah.
4. **Hanya penama** yang tercatat dalam sijil PUKONSA atau PPK atau SPKK sahaja yang dibenarkan menghadiri Taklimat Tender dan Lawatan Tapak berkenaan.
5. **Dokumen tender hanya akan dijual kepada kontraktor yang telah menghadiri Lawatan Tapak dan Taklimat Projek. Kontraktor perlu membuat pembayaran melalui perbankan internet dan seterusnya boleh memuat turun dokumen tersebut dari laman sesawang PBLT.**

* Jenis Syarikat : T1 : Syarikat 100% milik tempatan.